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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 17 februari 2025 
Plats: sammanträdesrum Stora Essingen, Tekniska nämndhuset 
Fleminggatan 4 
 
Närvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Roger Andersson, PRO 
Björn Sundström, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
Marie Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Ing-Marie Åslund PRO 
Birgitta Dangården, SPF 
Birgitta Thulin, SPF 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Tero Tegel, biträdande avdelningschef 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Ulrika Dahnell, medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) 
Malin Junerud, medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR) 
 
Justeras: 
Roger Andersson (PRO), Karin Schiöld, (SPF) 
 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning 
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande samt justerare 
Roger Andersson väljs till ordförande och utses tillsammans med 
Karin Schiöld att justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information från MAS och MAR, Ulrika Dahnell och Malin 
Junerud 
Ulrika Dahnell och Malin Juneråd informerar om sina uppdrag samt 
om hälso- och sjukvårdsarbetet som bedrivs i verksamheterna. 
Presentationen biläggs protokollet.  
  
§ 4 Information från stadsdelsförvaltningen 
Arbetet pågår fortsatt för att hitta evakueringslösning för 
Alströmmerhemmet under tiden fastigheten planeras vara under 
renovering. En planeringsdag har genomförts gällande kliniska 
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träningscentret (Metodrum). För att avlasta verksamheterna 
gällande rekrytering av sommarvikarier har Serviceförvaltningen 
anlitats och annonsering av vikarier har redan startat. 
Avdelningschef för socialtjänstavdelningan är vakant och Lena och 
Tero ersätter tills ny person är på plats. Bedrägerier mot äldre har 
ökat igen.  
 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 20 februari 
 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1-11  
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 12-14  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 15 Verksamhetsberättelse 2024 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Vi är nöjda med 
förvaltningens verksamhetsberättelse och skötsel av äldreomsorgen 
inom Kungsholmens stadsdel. Vi är också stolta över att vår 
stadsdel ligger i ”framkanten” vad gäller utbildning av sin 
äldreomsorgspersonal samt framtagandet/utvecklandet av 
Metodrummet för träning inom omvårdnad palliativ vård och 
förflyttningar.  Vi gläds över utbyggnaden av Baltzars verksamhet 
men känner en oro för att man ej klarar av att nå det uppsatta målet 
avseende ”personalkontinuiteten för hemtjänsten”. Vi ser med 
tillfredsställelse att ett samarbete påbörjats mellan stadsdel och 
region för att minska avstånden mellan de olika ansvarsområdena i 
vården.”  
 
Ärende 16  
Inga synpunkter.  
 
Ärende 17 Svar på skrivelse om busstrafiken vid Bolinders plan 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Vi stödjer 
förvaltningens synpunkter och förslag. Men är bestörta och 
besvikna på att nämnden ej jobbat mer för att bevara busstrafiken 
inom Kungsholmen till Bolinders plan och träffpunkten Balzar som 
numera många äldre Kungsholmsbor har svårt att ta sig till. Detta 
gäller även för besökare och boende till de särskilda boendena 
Serafen och Pilträdet. Vår besvikelse gäller alla politiker i nämnden 
för att inte ha varit mer aktiva inom sina partier på kommunal- och 
regionnivå med att beakta Kungsholmens äldres intressen och 
behov av kommunal transport till Bolinders plan. Vi skulle gärna se 
ett samarbete region- stadsdel i en så viktig fråga som tillgänglighet 
för den stora delen av befolkningen som utgörs av 65+. 
Verksamheten på Baltzar byggs ut av stadsdelen men regionen 
stryper möjligheter att ta sig dit och dessutom till stor del av övriga 
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staden genom indragning av buss 54. En gemensam diskussion 
stadsdel – region över partigränserna kanske skulle löna sig. 
Praktiskt och samhällsekonomiskt.” 
   
Ärende 18 Svar på skrivelse om sjukfrånvaron 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Vi stödjer 
förvaltningens synpunkter och förslag. Och följer förebyggande och 
främjande åtgärder med intresse.” 
 
Ärende 19 Svar på skrivelse om klimathandlingsplan 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag. 
 
Ärende 20 Detaljplan för Kristinebergs slott 11 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag. 
 
Ärende 21-24  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 25-29 
Ingen dokumentation.  
 
 
§ 6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter. 
 
§ 7 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
Ordföranden från stadens pensionärsråd är inbjudna till möte med 
Äldreombudsmannen gällande framtagande av ny version av 
dokumentet ”Äldrevänlig stad”.  
 
§ 8 Övrigt 
Annons samt broschyr gällande information om pensionärsrådet har 
tagits fram. Annonsen ska publiceras i tidningen Mitti. Foldern 
kommer delas ut till pensionärsföreningarna, vård- och 
omsorgsboendena, Baltzars träfflokal samt biståndshandläggare. 
PRO önskar 50 broschyrer och SPF 100, dessa delas ut på nästa 
sammanträde.  
 
Rapporten ”Hemma är någon annanstans” delas ut till rådet i 
enlighet med önskemål.  
 
Planering av gäster och teman 2025: 

- Utfall av projekt BSPD-register hemtjänst och vårdcentral 
samt samverkan med läkarorganisationen angående 
bedömning av kognitiv status vid inflyttning till vård- och 
omsorgsboende 

- Projekt ”Deltid till heltid”  
- Ny socialtjänstlag, förhandlingsledare Birgitta Sjöberg och 

samordnare Hanna Wallinder.  
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- Säkerhetssamordnare (mars) 
 
2025-02-17 
 
Stockholm


